
 Styrelsemötesprotokoll 
Datum: 15 aug 2017, kl 18.30 - 21.00 
Plats: Catharinas hem, Larsbergsvägen 23  
 

Närvarande: Rolf Heyman, Margareta Lindesvärd, Agneta Schlyter, Kai 
Abrahamsson, Gisela Haag (adjungerad) samt Catharina 
Håkansson 
                 

 
 

   Protokoll 
 

1 Öppnande 
 

Catharina öppnade mötet.  
Protokoll från styrelsemöte 2017-06-08 gicks igenom. 
Lokala Hyresgästföreningen Larsberg = LHF. 
John Mattson Fastighets AB = JMFAB. 
Lidingö stad = Lidingö kommun. 
 

2 Genomgång av 
minnesanteckningar 
från samrådsmötet 14 
juni 

Styrelsen gick igenom minnesanteckningarna från samrådsmötet 
med JMFAB 2017-06-14. Rolfs minnesanteckningar (LHF) 
jämfördes med Jonas Hermansons (JMFAB).  
 
Båda versionerna finns utlagda på LHFs hemsida. 
 
Sedan dess har följande hänt: 
- Sopbehållarna har sanerats.  
- Ventilation saknas Larsbergsvägen 20-30, enligt uppgift. 
- Även varmvatten och el stängs av på Larsbergsvägen 20-30  
  utan förvarning, enligt uppgift. 
- Rolf kommer att ta upp, som förhandlingspunkt, med JMFAB, 
  att störningar förekommer i stor omfattning vid totaluppgra- 
  deringar. Någon ekonomisk ersättning för detta har inte  
  förhandlats i uppgörelsen från 2012. 
- Jouren fungerar dåligt vid elavbrott, enligt uppgift. 
- Störningar från bygget av parkhusen sker på helger trots att  
   arbete inte skall utföras då, enligt uppgift. 
- Störningar från bygget av parkhusen har även skett under de  
   två veckor i sommar, då det skulle ligga nere och vara tyst,  
   enligt de boende. 

 

 3 Diskussion mail från  
boende.  
Miljölagar/juridik för  
åtgärd från Lidingö  
Stad. 

Agneta fortsätter kontakter med Lidingö Stad angående såväl 

inre som yttre miljöfrågor. Även Catharina tar kontakt med 

Lidingö Stad angående deras ansvar i dessa frågor. 
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4 Parkering 
 

Parkeringshuset Larsbergsvägen 31/Fyrtornet 5 kommer att rivas 
för att bygga 200 nya lägenheter. Många parkeringsplatser 
försvinner då. LHF kräver nya parkeringsplatser. 
Styrelsen är överens om att den höga höjningen av parkerings-
avgifterna är oskäligt snabb. JMFABs motivering om marknads-
anpassning ter sig konstruerad. Lidingö är inte Stockholm. 
Jämförelsen är orealistisk. 
 

5 Huvuduppgifter 
för LHF  

Diskuterades LHFs framtida planering och huvuduppgifter. Bl a 
kontakter med Lidingö Stad. Konstaterades att styrelsen har 
begränsade resurser såväl arbetsmässigt som ekonomiskt. 
 

5 Övrigt Styrelsen beslutade, på förslag från Gisela, 
att  som stående inslag på dagordningen införa punkten  
       ”Ekonomi”. 
 

6 Hemsidan Styrelsen beslutade  
att  lägga ut information om rengöring/sanering av   
       sopbehållarna (kökssopor och kompost).  
 

7 Nästa möte, 
Samrådsmöte samt 
Boendemöte 

Styrelsemöten:  
- 19 sep, 17 okt, 14 nov samt 12 dec. 
 
Boendemöte:  
- 21 nov. 
 
Samrådsmöte (med JMFAB): 
- 28 september och 7 december (i st f 23 november).  
- Kai bokar rum samt hämtar nyckel varje gång, om inte annat  
  avtalats. 
 

 
  

Vid protokollet     Justeras 

Catharina Håkansson  Rolf Heyman 

 

 

 

 

 


